
Zápisnica 

z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 04.10.2019 

v zasadacej miestnosti obecného úradu o 19.00 hod. 

 

  

Prítomní:  Starosta obce: Ing. Marián Paulisz  

                   Poslanci OZ: Mgr. Peter Gálik, Patrik Gyepes , Ing. Dušan Lydik, Peter Lüley,  

                                         Mgr. Miloš Tigyi, Bc. Mário Šranko. 

 

Neprítomný: Norbert Gyepes – ospravedlnený.  

 

Program: 
                 1. Zahájenie. 

                 2. Procedurálne úkony – (prerokovania a schválenie programu rokovania, voľba  

                     návrhovej komisie, určenie overovateľov  zápisnice a zapisovateľky). 

                 3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

                 4. Výročná správa za rok 2018 

     5. Pridelenie nájomného bytu. 

                 6. Prejednanie poplatkov za prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve obce  

                      a poplatok za vypožičanie riadu. 

                 7. Prejednanie dotácií.  

                 8. Rôzne.     

                 9. Sumarizácia prijatých uznesení. 

                10. Záver.  

 

1. Zahájenie. 

Starosta obce Ing. Marián Paulisz privítal všetkých prítomných poslancov OZ, kontrolórku 

obce, zamestnankyne obecného úradu a hosťa z radov obyvateľov.  

Na základe účasti šiestich poslancov na zasadnutí OZ, starosta obce skonštatoval 

uznášaniaschopnosť zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré zároveň zahájil. 

2. Procedurálne úkony – (prerokovanie a schválenie programu rokovania, voľba   návrhovej 

komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky) 

Poslanci boli  informovaní o bodoch  programu určených na prerokovanie. Vyššie uvedený 

program  na prejednanie bol jednohlasne schválený.  

Hlasovanie: za: 6. 

V rámci tohto bodu starosta obce dal návrh na zloženie návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu v zložení: Patrik Gyepes, Ing. Dušan Lydik 

a  overovateľov zápisnice: Mgr. Peter Gálik, Mgr. Miloš Tigyi. Starosta obce  za zapisovateľku 

určil Mgr. Máriu Beneovú a Helenu Lacovú. 

      Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schvaľuje návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice. 

      Hlasovanie: za: 6. 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Po prečítaní uznesení starosta podal informácie o počte žiakov ktorí navštevujú Základnú školu 

v našej obci ako i počty žiakov, ktorí navštevujú ZŠ v Jelenci, kde im dopravuje zabezpečuje 

súkromný sektor. Starosta a poslanci prehodnotili žiadosť o poskytnutie dotácie v sume 

20 000,- €, ktorú obec mieni podať ešte v tomto roku na základe Výzvy MAS (Miestnej akčnej 

skupiny) PRV, opatrenie 7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo 

rozširovania všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátane investícií do energie 

z obnoviteľných zdrojov a úspor energie. Žiadosť sa bude vzťahovať na tematiku z oblasti 

výsadby už  väčších stromov, lavičiek, zelene - zeleného pásu s názvom projektu Alej rodov. 

Na informačných tabulách budú uvedené mená tých obyvateľov, ktorých priezvisko sa 



v evidencii obyvateľov obce vyskytuje minimálne 100 rokov. Tabule budú slúžiť aj pre 

nevidiacich; napísané budú v Braillovom písme, nakoľko je nutné dodržať sociálny aspekt. 

V závere kontrole uznesení starosta obce podal informáciu o podpísaní   Zmluvy o družbe obcí 

Dolné Obdokovce a Sopronkövesd (z Maďarska) zo dňa 15. sept. 2019.  

4. Výročná správa za rok 2018. 

Mgr. Mária Beneová, ekonómka obce informovala poslancov, ktorí danú výročnú správu 

obdržali i  e-mailom o geografických, demografických údajoch, o počte obyvateľov, 

o symboloch obce, o jeho zamestnancoch, o výchove a vzdelaní v Základnej škole,  

v Materskej škole, o školskom klube detí, o komisiách, dotáciách, investičných akciách 

a o výsledku hospodárenia. P. kontrolórka uviedla, že výročná správa je bez chýb, kvalitne 

spracovaná. 

P. ekonómka podotkla, že Výročná správa za rok 2018, teda dokument obce, ktorá používa 

RISSAM je zverejnená na Ministerstve financií SR.  

Starosta dal Výročnú správu za rok 2018 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 6. 

5. Pridelenie nájomného bytu. 

Z dôvodu uvoľnenia nájomného bytu v NBD č. 90, vchod B je nutné prehodnotiť na základe 

zoznamu žiadateľov jeho preobsadenie. Nakoľko je byt v havarijnom stave, po odstránení – 

oprave závad sa byt zrenovuje a bude ďaľšiemu žiadateľovi odovzdaný. Treba sa informovať, 

či sú žiadosti aktuálne (platné) a po renovácii sa 2-izbový nájomný byt pridelí. Poslanci berú 

na vedomie, že podľa zoznamu žiadateľov o nájomný byt  osloviť záujemcov, či je ich žiadosť 

platná a zároveň prideliť dvojizbový byt, vchod B v NBD č. 90. 

6. Prejednanie poplatkov za prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve obce  

    a poplatok za vypožičanie riadu. 

Poslanci prejednávali, rozhodovali o výške poplatkov, na základe ktorých obec dáva do 

výpožičky priestory malej sály, veľkej sály kultúrneho domu ako i o zrušení výpožičky 

zasadačky obecného úradu, ktorá má slúžiť na reprezentatívne účely pre obec, využíva sa počas 

zasadnutí a volieb, priestorovo je malá pre oslavy. Po menšej diskusii sa niektorí poslanci 

zhodli, že sa nebude prihliadať na obdobie keď sa priestory vykurujú a vhodná by bola sadzba 

jednotná a to v sume 50,- € za jeden deň výpožičky veľkej sály kultúrneho domu či sa bude 

jednať o oslavy, jubileá, svadby, predajné akcie.  

Druhý návrh bol od poslanca Bc. Mária Šranka, ktorý navrhol výpožičku veľkej sály kultúrneho 

domu na svadobné účely ( na 3 dni) v sume 100,- €,  na životné jubileá 50,- €, predajné akcie 

50,- € a na firemné akcie 100,- €. 

Starosta dal návrh výpožičky veľkej sály kultúrneho domu v sume 50,- € na jeden deň na 

svadobné účely, jubileá, oslavy, predajné akcie bez ohľadu na vykurovacie obdobie 

s účinnosťou od 01. novembra 2019 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 5.                              Proti: 0                      Zdržal sa: 1 (Bc. Mário Šranko) 

Starosta dal ďalší návrh  výpožičky veľkej sály kultúrneho domu na svadobné účely v sume 

100,- €,  na životné jubileá 50,- €, predajné akcie 50,- € a na firemné akcie 100,- € bez ohľadu 

na vykurovacie obdobie s účinnosťou od 01. novembra 2019 poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 1  (Bc. Mário Šranko)          Proti: 5                     Zdržal sa: 0 

V rámci tohto bodu starosta obce dal návrh neumožniť výpožičku malej sály (zasadačky 

obecného úradu) poslancom na hlasovanie. 

Hlasovanie: za: 6. 

7. Prejednanie dotácií.  

Poslanci prejednávali možnosti použitia dotácie na základe Výzvy MAS (Miestnej akčnej 

skupiny ohľadom výsadby zelene, ktorá je podmienená podaním žiadosti o jej poskytnutie.  

Poslanec Bc. Mário Šranko sa spýtal na možnosť, či sa nemohlo investovať do cesty, ktorá bola 

rekonštruovaná smerom do vinohradu (z dotácií). Poslanec Ing. Dušan Lydik spomenul 

možnosť financovania osvetlenia cintorína. Starosta odpovedal, že daná cesta sa nachádza 



v extraviláne, nie je vysporiadaná,  preto nie je možné požiadať o dotáciu na tento účel. Je 

viacero kritérií, možností,  ktoré poslanci prehodnotili a vo výzvach sú jednoznačne stanovené 

podmienky na ktoré sa musí prihliadať. Starosta ďalej informoval poslancov o  podaní žiadostí 

na poskytnutie dotácií na podporu kultúry, športu, cestovného ruchu z Úradu Nitrianskeho 

samosprávneho kraja s termínom do 15. októbra 2019 s požiadavkou aby sa poslanci vyjadrili 

a informovali na aké podujatia sa jednotlivé žiadosti vypracujú.  

8. Rôzne.     

a) Po prečítaní žiadosti o prenájme nebytových priestorov od M. Mészárosa z Nitry, ktorého 

rodičia už bývajú v obci poslanci žiadosť prejednali. Jedná sa o budovu so súp. č. 85 

(viacúčelová budova) za účelom vykonávania činností drobných stolárskych prác (úprava 

a renovácia nábytku) a skladovania materiálu s povolením úprav menšieho rozsahu v budove. 

Menovaný by využíval iba  miestnosť za veľkou železnou bránou pribl. s výmerou 54 m² 
a sanitárnu miestnosť (toalety a sprcha). Poslanci podotkli, že už oddávna sa zaoberajú 

rekonštrukciou tejto budovy, preto treba zadať aj túto podmienku v nájomnej zmluve. Obec má 

vypracovanú projektovú dokumentáciu na jej renováciu. Po menšej diskusii starosta dal žiadosť 

Miroslava Mészárosa, bytom 949 01 Nitra – Staré Mesto, Vodná 1118/1 o prenájme 

nebytových priestorov a to  miestnosti za veľkou železnou bránou pribl. s výmerou 54 m² 
a sanitárnej miestnosti obce Dolné Obdokovce so súp. č. 85 v sume 100,- € s DPH mesačne 

plus energie a advokátom zadanými podmienkami v nájomnej zmluve poslancom na 

hlasovanie. 

Hlasovanie: za: 5.         Proti: 0                      Zdržal sa: 1 (Bc. Mário Šranko) 

b) Poslanec Bc. Mário Šranko odovzdal písomnú žiadosť o prijatie do Komisie výstavby, 

územného plánovania a rozvoja obce. Poslanci, ako aj členovia komisií budú informovaní a  

zaujmú k tejto žiadosti príslušné stanovisko. 

c) Zámerom kúpy obecnej kosačky na údržbu verejnej zelene, na kosenie veľkých plôch sa 

poslanci na predchádzajúcich zasadnutiach zaoberali a daný zámer schválili. Starosta na 

základe otázky informoval všetkých o veľkých plochách na kosenie, ktoré sa nachádzajú  

v obci. Prehodnotili sa jednotlivo predložené ponuky kvalitných kosačiek s tým, že z dôvodu 

kúpy kosačky bude nutné naplánovanie kúpy v rozpočte na ďalší rok, prípadne sa kosačka 

zakúpi na splátky, čo na ďalšom zasadnutí  prejednajú na základe budúcej oficiálnej ponuky. 

d) Poslanci prerokovali nákup auta a paušálne výdavky za používanie súkromného vozidla na 

služobné účely. Starosta svoje vlastné auto využíva na vybavovanie obecných záležitostí, preto  

sa prejednávalo, rozhodovalo o kúpe nového auta a o mesačných paušálnych výdavkoch. 

Starosta si doteraz nenárokoval paušálne výdavky, poslanci prerokovali kúpu používaného i 

nového auta na základe predložených ponúk ako i paušálne výdavky a navrhli na hlasovanie 

mesačný paušál vo výške 350,- € a 400,- € v zmysle Smernice o používaní referentsky 

riadených motorových vozidiel a súkromných motorových vozidiel.  

Starosta dal návrh kúpy motorového vozidla poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 1 (Bc. Mário Šranko)          Proti: 5             Zdržal sa: 0 

Starosta obce dal návrh za používanie vlastného motorového vozidla s účinnosťou od 1. nov. 

2019 v zmysle Smernice o používaní referentsky riadených motorových vozidiel a súkromných 

motorových vozidiel paušálne hradiť starostovi obce 350,- € mesačne poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 2 (Patrik Gyepes, Bc. Mário Šranko)     Proti: 4             Zdržal sa: 0 

Starosta obce dal návrh za používanie vlastného motorového vozidla s účinnosťou od 1. nov. 

2019 v zmysle Smernice o používaní referentsky riadených motorových vozidiel a súkromných 

motorových vozidiel paušálne hradiť starostovi obce 400,- € mesačne poslancom na hlasovanie.  

Hlasovanie: za: 4.           Proti: 2 (Patrik Gyepes, Bc. Mário Šranko)      Zdržal sa: 0 

e) Starosta obce udelil slovo p. S. Hamarovi, ktorý nemal žiadnu otázku a podotkol, že len 

chce byť prítomný na zasadnutí. 

f) Starosta spomenul akcie, ktoré sa v obci uskutočnia ako sú Oberačkové slávnosti, výstava 

ovocia a zeleniny, ochutnávky syrov s programom pre deti, vrátane  hudobného vystúpenia, 
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ľudového tanca kde sa ľudia stretnú, zabavia, oddýchnu a zoberú si so sebou pár krásnych 

zážitkov.  

g) V závere zasadnutia starosta spomenul kontrolu z Ministerstva kultúry, ktorá navštívila obec 

za účelom kontroly používania jazykov národnostnej menšiny. Overovali  dodržiavanie zákona  

o štátnom jazyku v oblasti jeho používania orgánom verejnej správy v úradnom styku (vedenie 

úradnej agendy, vydávanie rozhodnutí, zverejňovanie informácií pre verejnosť). S protokolom 

o výsledku dohľadu budú všetci informovaní.  

9. Sumarizácia prijatých uznesení. 
Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. 

10. Záver.  

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Mgr. Peter Gálik       ________________ 

 

 

Mgr. Miloš Tigyi      ________________ 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Helena Lacová ..........................                   

 

 

 

 




